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Prošla godina je za Bileću bila godina izgradnje o čemu najbolje govore uređene ulice,
regionalni put Bileća - Ljubinje u dužini od sedam i po kilometara, te mnoštvo asfaltiranih
lokalnih puteva.  

Milenka Vujević, načelnica Odjeljenja za opštu upravu ove opštine, ističe da je u izgradnju
puteva i druge infrastrukturne projekte uložen milion maraka, ali da je mnogo novca iz opštinske
kase izdvojeno za rješavanje socijalne problematike, te stambenog zbrinjavanja višečlanih
porodica Bileće...

  

      

  

- Uložili smo 125.000 maraka za stambeno zbrinjavanje samohrane majke sa šestoro djece i još
četiri porodice s petoro djece. U zgradu za porodice poginulih boraca i ratnih vojnih invalida
uložili smo 350.000 maraka - rekla je Vujevićeva.

  

Prema njenim riječima, u toku je raspisivanje tendera za konačnu izgradnju zgrade
Administrativne službe Opštine Bileća, koja je trenutno smještena u dva objekta i to oba iz
austrougarskog perioda.

  

- Sredstva od dva miliona koliko je potrebno da se izgradi ovaj objekat, već su obezbijeđena,
što je dobar razlog da nam što više građevinskih preduzeća dostavi svoje ponude - kazala je
Vujevićeva.

  

Velika investicija i mogućnost zarade nudi se i onima koji se jave na tender raspisan za
izgradnju kolektora otpadnih voda u Bileći, projekta vrijednog osam i po miliona maraka, od
čega je najveći dio obezbijedila Vlada RS, te "Hidroelektrane na Trebišnjici".

  Izgradnjom kolektora Bileća bi riješila problem otpadnih voda, a time bi se dobila i čistija voda
u Bilećkom jezeru za koje je već urađen Nacrt plana uređenja. Prema tom planu, tvrdi Milenka
Vujević, cijela Bileća bi uskoro mogla da postane poznato rekreaciono-turističko i sportsko
središte cijele istočne Hercegovine.  
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- Ovdje je zamišljen odličan projekat uređenja plaže, sportskih terena i raznih drugih sadržaja
povezanim s ribolovom na jezeru. Za to je potreban ogroman novac, a pomoć očekujemo od
Vlade RS - kaže načelnica Odjeljenja za opštu upravu.

  

Ovaj bi projekat ukoliko se obezbijedi dovoljno sredstava umnogome mogao da ojača posrnulu
bilećku privredu, naročito kada se ima u vidu revitalizacija nekadašnjeg Zavičajnog muzeja koji
je u ratu izgorio, a koji bi budući da je bio na obali ovog jezera okružen brojnim stećcima
spasenim iz predjela koje je pokrila hidroakumulacija, mogao da se ponovo revitalizuje.

  

Za sve ove projekte Bileći je obećano, ali i obezbijeđeno dosta sredstava koje ova lokalna
zajednica kako kažu u opštinskoj administraciji mora iskoristiti na najbolji način.

  

  

Oživljavanje privrede

  

Osim male privrede koja je u Bileći stidljivo počela da se razvija nakon propadanja velikih
privrednih giganata, poslovni ljudi u ovoj opštini počeli su da se okreću malim i srednjim
preduzećima.

  

U nekadašnjim velikim tvorničkim halama obnovljen je dio proizvodnje, pa je tako u jednom od
pogona nekadašnjeg Predioničarskog kombinata "Bilećanka" počelo da radi 70 žena.

  

Metalna industrija je takođe djelimično počela da se oporavlja zahvaljujući kreditima
Investiciono razvojne banke, a u toku su i pregovori oko izgradnje cementare za koju su
italijanski investitori već obezbijedili 17 miliona evra.

  

FOKUS.ba
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